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  naslfarda ادامه از صفحه یک ...
در مجموع بیش از 200 میلیون تن کاغذ در سال 
قبل وارد کشور شد که 23 هزار تن آن از طریق 

ارشاد توزیع شد.
 البته مجموع آمار تمام کســانى که در سال 97 
کاغذ وارد کرده بودند، در پایان سال به تعزیرات 
داده شــد تا ســازمان تعزیرات زمینه مشکلات 
کاغذ را در سال 97 پیدا کند تا در توزیع کاغذ در 
سال 98 تدبیر درست ترى صورت بگیرد. حدود 
60 میلیون دلار ارز به کاغذ تخصیص داده شد که 
بخشى از آن هنوز در مسیر این است که بتوانند 

کاغذ را وارد کنند.
او در ادامه بیان کرد: درخواستى که طى شش ماه 
دوم براى کاغذ دریافت شد، حدود 200 میلیون 
دلار بود که کارگروه کاغذ ارشاد و وزارت صمت 
تعیین کرده بود و به خاطر مضیقه هاى ارزى که 
وجود داشت، کمتر از 60 میلیون دلار در زمینه 
کاغذ تأمین ارز صورت گرفــت. همه این  موارد 
موجب شد حوزه کاغذ در فضاى نشر و مطبوعات، 
 چنان که مورد انتظار بود، نباشــد. امیدواریم با 
نگاهى که عزیزان در دولت دارنــد درباره کاغذ 

حمایت هایى در این حوزه داشته باشیم.
وزیر فرهنگ و ارشاد اســلامى، درباره ممیزى و 
اینکه گفته مى شود سانسور به صورت سلیقه اى 
و براساس کلیدواژه صورت مى گیرد، اظهار کرد: 
موضوع ممیزى در زمانى که من معاون فرهنگى 
بودم نیز مورد توجه قرار گرفت. فرآیند نظارت و 
ممیزى، بر مبناى تکلیف قانونى صورت مى گیرد 
تا ممیزى دقیق و غیرســلیقه اى باشد. منظور از 
ممیزى غیرسلیقه اى این است که ممیز، دانش 
آن را داشته باشد و بتواند با محتواى کتاب ارتباط 
برقرار کند و با توجه به اینکه حجم کتاب ها زیاد 
اســت، بتواند محتوا را با سرعت بفهمد و با دقت 
بخواند. او افزود: ممیزهاى مختلف، بخش قابل 
توجهى از کتاب را مى خوانند و براساس کلیدواژه 
عمل نمى کنند. در صورتى که موارد این چنینى 
دیده شــود، ناشــران و مولفان مى توانند براى 

برخورد سلیقه اى و واژگانى تذکر بدهند.
ســیدعباس صالحــى، در پاســخ به پرســش 
خبرنگارى درباره اینکه کتاب هاى کودك بیشتر 
به ســمت ترجمه رفته تا تألیف، اظهار کرد: این 
موضوع باید مورد توجه قــرار بگیرد. آمارى که 
در تولید ترجمه وجود دارد، درصد بیشترى را به 
خود اختصاص داده؛ اما یکى از عامل هاى اصلى 

در این بحث، حق مالکیت است. 
کتاب هاى داخلى نیاز به حق مؤلف و تصویرگر 
دارند؛ بنابراین هزینه چاپ بیشتر مى شود. هزینه 
چاپ در بخش کتاب هاى خارجى با توجه به اینکه 
حق مؤلف و تصویرگر پرداخت نمى شود، کمتر 
است. بنابراین ناشــر ترجیح مى دهد به سمت 

کتاب هاى ترجمه برود.
او افزود: البته برخى از ناشران حق تألیف پرداخت 
مى کنند. به نظر مى رســد مسئله ترجمه کتاب 
کودك ارزان تر از تألیف در این حوزه باشد. باید 
حوزه تألیف و ترجمه کودك با توجه به اهمیتى 
که کتاب کــودك دارد، با دقت بیشــترى مورد 
توجه قرار بگیرد و فضاى تألیف را در این زمینه 

قوى تر کنیم.
 وزیر ارشاد همچنین درباره اینکه در حوزه ادبیات 
کودك و نوجوان و وارد شدن کتاب ها به صورت 
چمدانى از کشــورهاى خارجى ســخت گیرى 
صورت نمى گیرد، خاطرنشان کرد: حوزه کودك 
حوزه بسیار حساسى است؛ زیرا آن ها آینده کشور 
را مى سازند، بنابراین باید مورد توجه جدى قرار 
بگیرد. در حوزه مفاهیم ادبیات کودك و نوجوان 

باید مراقبت بیشترى اتفاق بیفتد.
او  گفت: عدم توازنى که براى کتاب وجود دارد، به 
خاطر ارزان تر تمام شدن کتاب هاى ترجمه است؛ 
اما درباره محتوا باید مراقبت جدى صورت بگیرد. 
نگاه  ما این است که در همه حوزه ها تألیف را در 
بخش هاى مختلف جدى بگیریــم؛ البته تألیف 

قوى نه کپى بردارى و کتاب سازى.
صالحى درباره کتاب سازى هایى که وجود دارد و 
اینکه در بحث نظارت در حوزه کمى و کیفى، چه 
راهکارهایى براى جلوگیرى از کتاب سازى تعبیه 
شده اســت، گفت: یکى از مشکلاتى که اقتصاد 
نشــر و محتواى کتاب با آن درگیر است موضوع 

قاچاق کتاب است.
 کتاب سازى مسئله اى اســت که طى سال هاى 
اخیر نشر را درگیر کرده اســت. به نظر مى رسد 
همان طور که صنف نشر، کمیته صیانت از قاچاق 
کتاب را تشکیل داد، کمیته حمایت از مالکیت 
فکرى را نیــز باید جدى تر بگیــرد. گاه کتاب ها 
فقط جلدشان عوض مى شــود و محتوا تغییرى 

پیدا نمى کند!
او سپس بیان کرد: امیدوارم صنف نشر مالکیت 
فکرى را جدى بگیرد تا کتاب و نشــر از فضاى 
فعلى خارج شود. امیدوارم در حوزه قاچاق کتاب 
و کپى بردارى از کتاب ها در ســال 97 شــاهد 

اتفاق هاى خوبى باشیم.

گزارش

نود، برنده باش، فروغى و باقى قضایا
ماجراهاى شبکه سوم سیما ادامه دارد؛

صداوسیما روزهاى عجیبى را ســپرى مى کند. یک 
روز در عین ناباورى برنامه «نود» با آن همه مخاطب 
و سطح نفوذش در جامعه از کنداکتور حذف مى شود! 
روز دیگر برنامه اى که مورد انتقاد علما و بزرگان کشور 
قرار گرفت، با اصرار مدیران براى بقا مواجه مى شود. 
مسابقه «برنده باش» که به تازگى با حاشیه هاى زیادى 
مواجه شده اســت، یکى از مصداق هاى رویکردهاى 
نادرست شبکه سوم ســیما به مدیریت على فروغى 
اســت. با روى کارآمدن فروغى، سیاست هاى شبکه 
سوم تغییرهایى کرد. شاید در نگاه کلى بتوان گفت؛ 
این مدیر جوان تمایل به بیشترشدن وجهه اجتماعى 
برنامه هاى این شبکه داشت. چنین دیدگاهى موجب 
شــد تا برنامه هایى تقلیدى از کشــورهاى غربى که 
تناسب چندانى با فرهنگ و سنت مردم مسلمان ایران 
نداشت، از درگاه شبکه سوم پخش شود؛ مشخصاً دو 
برنامه «برنده باش» و «عصرجدیــد» نتیجه راهبرد 
فروغى براى جذب مخاطب است. او آمد و با کنار زدن 
میراث مدیران پیشین، مهم ترین برنامه هاى محبوبى 
که طى سال ها توانسته بودند اعتماد مردم را به خود 
جلب کنند، تعطیل کرد تا برنامه هایى کپى شــده از 
رســانه هاى غربى را ارائه کند. این موضوع گرچه به 
خودى خود نیز محل اشکال اســت، اما منشأ بحران 
نیست؛ رویکرد شبکه سوم، زمانى تبدیل به یک بحران 
شد که صداوسیما و اسپانسرهایش با برگزارى برخى 
مسابقات، شبهه قمار و حتى در برخى موارد در عین 
قمار را حاکم کردند. چنیــن برنامه هایى به مردم یاد 
دادند که مى توان بدون زحمت و یک شبه میلیونر شد 
و با پاسخ دادن به چند پرسش و ظرف مدت زمان کمتر 
از نیم ساعت صدمیلیون تومان برد! چنین دلایلى بود 
که ابراز نظر فقهى مرجــع تقلید مهمى یعنى آیت اله 
«مکارم شــیرازى» را پدید آورد؛ چنان که ایشان در 
پاسخ به یک استفتا چنین سازوکارى را مصداق بارز 
قمار دانستند و درآمد حاصله از آن را نامشروع اعلام 
کردند. اما مسئولان شبکه سوم در صفحه اینستاگرام 
رســمى این شــبکه به نقل از روابط عمومى برنامه 

برنده باش نوشتند: «فرض مطرح شده در استفتا کامل 
نیست و طبیعتاً فرض ناکامل، جایگاه سؤال را مخدوش 
مى سازد.» این نوع از واکنش به فتواى معظم له موجب 
شد ایشان بار دیگر در سخنانى تفصیلى خطر چنین 
برنامه اى را تشــریح کنند. ایشــان گفتند:  «اگر یک 
دستگاهى پیدا شود و ســؤالاتى مطرح کند و بگوید 
هرکس جواب بدهد ما جایزه مى دهیم، آیا درست است 
یا نیست؟ اگر پول جوایز را از خودشان بدهند اشکالى 
ندارد؛ در واقع مى خواهند براى کار خیر و مسائل علمى 
و آموزشى خرج کنند، در اینجا مانعى ندارد اما اگر پول 
را از شرکت کنندگان بگیرند کمااینکه عده زیادى به 
روش هاى مختلف ایــن کار را مى کنند و غالباً بخش 
اعظم پول به جیب برگزارکننده مســابقات مى رود و 
درصد اندکى به شرکت کنندگان مى دهند، در اینجا هر 
دو حرام مى شود.» ازسوى دیگر رهبر انقلاب نیز نسبت 
به این مسئله واکنش نشــان دادند و فرمودند: «باید 
فرهنگ کار، تولید و تلاش را ترویــج دهیم و روحیه 
انتظار براى ثروت بادآورده را از بین ببریم و روش هایى 
شــبیه بخت آزمایى را ترویج نکنیم که دستگاه هاى 
مختلف از جمله صداوســیما باید متوجــه این معنا 
باشند.» مدیر شبکه سوم بعد از بیان این فرمایشات، 
اعلام کرد: «با سازوکار اسپانسرى که پشتیبانى مالى 
برنامه برنده باش را انجام مى دهد، اصلاح و ظرفیت هاى 
جدیدى به این برنامه اضافه مى شود.» جالب این است 
که وى با دلایلى نامعلوم، برنامه «نود» را تعطیل کرد و 

به آراى جوانان عاشق ورزش اهمیت نداد و  اکنون در 
پى تذکرات رهبر انقلاب و علما، یک برنامه را تعطیل 
نمى کند و وعده تغییر ســازوکار اسپانســر برنامه  را 
مى دهد! شاید بهتر بود مدیر شبکه سوم پس از سخنان 
آیت اله مکارم شیرازى، این برنامه را تعطیل مى کرد، 
نه آنکه پس از اعــلام موضع رهبر انقــلاب بازهم به 
صورت نیم بند خبر از تغییر رویکرد اسپانسر برنامه را 
بدهد. از این رو اگر نوع نگاه فروغى، بى تفاوتى نسبت 
به ســفارش هاى مقام معظم رهبرى و علما باشد، در 
پیشــگاه ملت ایران بخشودنى نیســت؛ زیرا بى شک 
براى هیچ فرد معتقد به ولایت، پذیرفتنى نیست که 
سخنان رهبر انقلاب با چنین بى توجهى و سهل انگارى 
مواجه شود. به نظر مى رسد در پى تذکر رهبرى نباید 
کوچک ترین تعللى در حذف برنامه برنده باش صورت 
مى گرفت. موضوع دیگر آن است که اساساً سخن رهبر 
انقلاب تنها ناظر به قمار بودن برنده هاى صداوســیما 
نبود که اکنون فروغى، وعده تغییر سازوکار اسپانسر 
را مى دهد؛ دغدغه مهــم رهبرى در کنار مممنوعیت 
قمار این اســت که باید فرهنگ کار و تولید و تلاش 
ترویج داده شــود و روحیه انتظار براى ثروت بادآورده 
از بین برود. درحقیقت مشکل در ذات این مسابقه ها 
نهفته اســت؛ یعنى حتى اگر قمار هم در میان نبود 
بازهم برنامه هایى از جنس برنامه هاى اخیر شبکه سوم، 
تن پرورى و روحیه مال اندوزى را گســترش مى دهد. 
جدا از آنکه در بحث اخذ پول از تمام متقاضیان شرکت 

در مسابقه و دادن بخشى از آن به چندنفر، مسئله قمار 
وجود دارد، مطالعه فشرده چندروزه براى کسب پول، 
ارزشِّ دانستن را زیر پا له مى کند و همه چیز را با معیار 
پول مى سنجد. موضوع دیگرى که اشاره به آن خالى از 
لطف نیست بحث کلى معرکه ستاره مربع هاى رایج در 
صداوسیماست که این نهاد را به یک محل کسب سود 
تبدیل کرده است و به مخاطب این گونه القا مى کند 
که برخى از مسئولان به هر طریق ممکن مى خواهند 
مخاطب را قانع کنند که پول خود را به جیب اسپانسرها 
بریزند! بى تردید قرار صداوســیما در ابتداى انقلاب 
اسلامى ترویج اخلاق عمومى و آرامش در جامعه بود؛ 
نوع نگاهى که در رفتار مدیران باتجربه و دلسوز پیش 
از فروغى نیز جارى بود. به یاد داریم پیش از این شبکه 
سه با رعایت محورهاى اخلاقى، قانونى و شرعى تا چه 
حد در جــذب مخاطب موفق بــود. درحقیقت مردم 
مسئولِ پول نداشتنِ سازمان صداوسیما نیستند که 
بخواهند کاســتى هاى مالى این ســازمان را جبران 
کنند؛ به خصوص هنگامى که خــود مردم نیز درگیر 
مشکلات عدیده معیشتى هستند. فرجام سخن اینکه؛ 
اگر با تساهل و تسامح بخواهیم آنچه را این روزها رخ 
داده، حاصل جوانــى و کم تجربگى فروغى بدانیم، اما 
از آقاى على عسگرى که منصوب رهبر انقلاب است، 
انتظارمى رودکه دغدغه هاى معظم له را مانند همیشه 
چراغ راه خود قرار دهند و فورا دستور به اصلاح روند 

موجود دهند.

فرهنگ وهنر
Culture And Art

مجوز نمایش
 «بازى تاج  و تخت» صادر شد

برنا نیوز: مجموعه «بازى تــاج و تخت» از 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامى، مجوز نمایش 
دریافت کرد. «بازى تاج وتخت» یک مجموعه 
تلویزیونى آمریکایى به سبک خیال پردازى-
حماسى اســت که توســط «دیویدبنیاف» 
و «دى.بى.وایــس» براى شــبکه «اچ بى او» 
ساخته شده اســت. این مجموعه برگرفته از 
پرفروش ترین مجموعه داستان هاى فانتزى 
«جرج آر. آر. مارتیــن» یعنى ترانه یخ و آتش 
اســت. نخســتین کتاب این مجموعه بازى 
تاج وتخت نــام دارد. فیلم بــردارى مجموعه 
در کارگاه ضبط فیلم پینت هال بلفاســت و 
همچنین در مالت، کرواسى، ایسلند و مراکش 
انجام گرفته اســت. پخش فصل هفتم از 16 
ژوئیه 2017 آغاز شد و در 27 اوت 2017 به 

پایان رسید.

«آیین ماه در مه» جدیدترین 
اثر مرضیه فرمانى منتشر شد

فارس: مجموعه شــعر «آیین ماه در مه» اثر 
جدید مرضیه فرمانى توســط نشر سوره مهر 
منتشر شد.  فرمانى از شاعران کشورمان، در 
گفت وگو با خبرنگار کتاب و ادبیات خبرگزارى 
فارس درباره تازه ترین اثرش اظهار داشت: این 
مجموعه شامل 26 شعر آیینى در قالب هاى، 
غزل، ترکیب بند، چهارپاره و ترجیع بند بوده 
که گزیده اشعار آیینى این شاعر از سال هاى 

80 تا 96 است.
پیش از این از مرضیه فرمانى مجموعه شــعر 
«ناشناس نامه» از نشر هزاره ققنوس، مجموعه 
شعر «شرحه» نشر فصل پنجم و مجموعه شعر 

«فروپاشى» از نشر شانى منتشر شده است.

ادامه همکارى محسن چاوشى 
با نهادها، سازمان ها و ارگان ها

ایسنا: محسن چاوشــى، تیتــراژ سریال 
رمضانــى «دلــدار» را مى خوانــد. بعد از 
همکارى بــرادران محمودى و محســن 
چاوشى در ســریال «ســایبان»، برادران 
محمودى با چاوشى بار دیگر در مجموعه 
تلویزیونى «دلدار» که قرار است ماه مبارك 
رمضان از شــبکه دو ســیما پخش شود، 

همکارى مى کنند.
چاوشى به عنوان خواننده تیتراژ پایانى این 
سریال انتخاب شده است و به زودى جزئیات 
قطعه اى که چاوشى براى «دلدار» ساخته، 

منتشر مى شود.
محمدرضــا غفــارى، النــاز حبیبــى، 
مریم بوبانى، حســام محمودى، ســوگل 
خلیق، بهزادفراهانى، مهران نائل، پریوش 
نظریه، همایون ارشادى، کمندامیرسلیمانى، 
نیمارئیســى و پیمان  جعفــرى از جمله 
بازیگران این سریال هستند. «دلدار» کارى 
از گروه فیلم و سریال شبکه دو است و ماه 

رمضان پخش مى شود.

هشدار تهیه کننده «پایتخت» 
درباره یک کلاه بردارى

خبرآنلایــن: الهــام غفــورى، از یک 
کلاه بردارى در شبکه هاى اجتماعى با بهانه 

انتخاب بازیگر کودك خبر داد.
تهیه کننده ســریال «پایتخــت» گفت: 
مدتى است افرادى با سوءاستفاده از علایق 
شهروندان به ویژه کودکان و خانواده ها به 
بازى در ســریال «پایتخت»، اطلاعیه اى 
مبنى بر جذب بازیگر منتشــر کرده اند و 
از مردم کلاه بردارى مى کننــد. او در ادامه 
گفت: این افراد پیش از این نیز با انتشــار 
اطلاعیه تست بازیگرى سریال «پایتخت» 
در شــبکه هاى اجتماعى اقدام به اخاذى 
از علاقه منــدان به بازیگرى کــرده بودند 
و هم چنان نیــز با تبلیغ تســت بازیگرى 

کلاه بردارى مى کنند.
غفورى با اشــاره به مراحل تولید ســریال 
«پایتخت6» گفت: هنوز ســاخت و تولید 
«پایتخت6» آغاز نشده و در مرحله نگارش 
است؛ از این رو هیچ برنامه اى براى انتخاب 
بازیگر نداریم. تهیه کننده «پایتخت» تأکید 
کرد: هیــچ گاه براى انتخــاب بازیگر پولى 
دریافت نکرده ایم و بــراى انتخاب بازیگر 
کــودك در قســمت هاى قبل هــم فقط 
فراخوانى دادیم و از مخاطبان خواســتیم 
با ارســال ویدئویى یک دقیقــه اى از بازى 
کودك شــان به کانال تلگرامى سریال، ما 
را در انتخــاب بازیگر کمک کننــد. لذا در 
صورت قطعى شدن حضور بازیگر کودك در 
«پایتخت6» با همین روال و بدون دریافت 
هیچ مبلغى، بازیگر جذب خواهیم کرد. وى 
به مخاطبان سریال پایتخت گفت: امیدوارم 
پس از این نیز در صورت مشــاهده هر نوع 
آگهى جذب بازیگر، ابتــدا اصالت پیام را از 
مبادى ذى ربط نظیر روابط عمومى سازمان 

صداوسیما و سریال بررسى کنند.

نمایش خانگى

قفسه کتاب

تلویزیون

نشســت خبرى انجمن «فیلارمونیک ایران» (دوســتداران موســیقى) در فرهنگ سراى ارسباران 
برگزار شد. در این نشست اعلام شــد که انجمن فیلارمونیک ایران، نخستین اجراى صحنه اى خود 
را در قالب کوارتت فیلارمونیک تهران، دوازده اردیبهشــت روى صحنه مى برد. در ابتداى نشســت 
شهردادمیرزایى (رئیس انجمن و عضو هیئت امنا) در سخنانى با بیان اینکه انجمن فیلارمونیک ایران 
یک انجمن مردم نهاد است، گفت: این انجمن ها در همه جاى دنیا ارکسترهاى خودشان را دارند. انجمن 
دوست داران موسیقى است که اجراهاى مورد نظر مردم را با کیفیت شــکل مى دهد و اولین اجراى 
صحنه اى را با نام کوارتت فیلارمونیک تهران 12 اردیبهشت روى صحنه مى برد. سایت انجمن فعال 
خواهد بود و همه مردم مى توانند به عنوان عضوى از انجمن تلاش و زمینه فعالیت را فراهم کنند. در 
ادامه شریف لطفى (عضو هیئت امنا) با بیان اینکه شناخت جهانى از واژه فیلارمونیک وجود دارد، اظهار 
کرد: صحبت سر واژه فیلارمونیک است که شــاید مردم با آن مأنوس نباشند. کارکرد فیلارمونیک ها 
صرفاً اجراى صحنه اى نیست؛ آن ها مراکز آموزشى دارند که به تبع انجمن که مردم نهاد است و اتکاى 
دولتى ندارد، مى تواند کلاس هاى موسیقى ترتیب بدهد. در اساس نامه انجمن ما، این موضوع مد نظر 
قرار گرفته است که امیدواریم طى سال هاى آینده بتوانیم این کار را انجام بدهیم. سپس حسین علیزاده 
(عضو هیئت امنا) در سخنانى گفت: انجمن فیلارمونیک به سنتى در جهان تبدیل شده است. موسیقى 
و هنر بدویه اى است که از دل مردم بیرون آمده است. در کشورهایى که موسیقى و هنر ابزار تبلیغات 
شوند، باعث تنزل موسیقى مى شــود.او ادامه داد: به غلط شنیده مى شود مردم فقط موسیقى تفننى 
دوست دارند. در کشورهاى پیشرفته دولت مالیات مى گیرد موظف است به هنر کمک کند.علیزاده 
گفت: کشور ما تشنه یک حمایت مردمى است. آگاهى لازم به مردم که باید از چه چیزى حمایت کنند 
کم است. انجمن فیلارمونیک از کلیه مردمى که علاقه مند هستند موسیقى هنرى جریان داشته باشد 

دعوت مى کند. انجمن از موسیقى اى که داراى ارزش هنرى باشد حمایت خواهد کرد.

با اعلام آغاز بلیت فروشى نمایش موزیکال «عروس مردگان»، سرپرست ارکستر خصوصى ایستگاه، 
جزئیات جدیدى را از بخش موسیقى این نمایش اعلام کرد.

مهدى نوروزى، سرپرست ارکستر خصوصى ایستگاه درباره این اجرا گفت: «ارکستر ایستگاه در این 
برنامه به صورت ارکستر مجلسى روى صحنه خواهد رفت و آثار به صورت ارکسترال تمرین و آماده 

شده تا حضورى متفاوت در «عروس مردگان» تجربه شود.»
نوروزى در ادامه گفت: «ترکیب سازهاى زهى براى این اجرا در نظر گرفته شده است و در بخش هایى 
نیز سازهاى بادى به ارکستر اضافه مى شوند. قطعات اورجینال انیمیشن «عروس مردگان» براى این 
اجرا روى صحنه نواخته خواهند شد و بخشى دیگر از قطعات هم توسط ارکستر ایستگاه و هنرمندانى 

چون آرمان مهربان و امید رجبى ارکستراسیون شده است.»
سرپرست ارکستر ایســتگاه که پیش از این تجربه اجرا با کلایدرمن و ناصر چشم آذر را در کارنامه 
خود دارد، توضیح داد: «در بخش تنظیم هاى مجدد هم آرمان مهربان آثار را تنظیم کرده است و در 
این کنسرت نمایش 14 اثر به صورت زنده روى صحنه اجرا خواهد شد که یکى از قطعات با حضور 
خواننده جوانى اجرا خواهد شد و بقیه آثار نیز بى کلام هســتند. 28 نوازنده در این اجرا در قالب 
ارکستر ایستگاه روى صحنه خواهند رفت. یک ماه است که تمرینات آغاز شده است و این اجرا به 

لحاظ موسیقى بسیار قدرتمند و قوى انجام شده است.»
این نمایش با نقش آفرینى مهران احمدى، مهران امام بخش، نازنین بیاتى، سارا توکلى، فرنازتوللى، 
امیرجعفرى، شقایق دهقان، ناصر عاشورى، على عامل هاشــمى، نیکى کریمى، میلاد کى مرام و 

محمدلهراسبى از اواسط اردیبهشت ماه روى صحنه مى رود.
نمایش «عروس مردگان» اقتباسى است از «عروس مرده» به کارگردانى «تیم برتون» که نمایشى 

موزیکال است.

شمارش معکوس نخستین اجراى انجمن فیلارمونیک ایران آغاز شد؛

در انتظار موسیقى مردمى
آغاز بلیت فروشى نمایش موزیکال؛

براى «عروس مردگان» زنده مى نوازند
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اذیت و آزار «نیکول کیدمن» به خاطر مذهبى بودنانتقاد تند بهروز افخمى از مهناز افشار
تسنیم: بهروز افخمى مجرى برنامه تلویزیونى نقد ســینما، درواکنش به تکثیر فیلمى پیرامون سیل اخیر توسط مهناز افشار گفت: 
این خانم چه فکر مى کند که به نماینده مجلس مى گوید شــما تا زایمان نکردى حق ندارى درباره ازدواج دختران زیر هجده ســال 
اظهارنظرکنى؟! افخمى در برنامه «نقد سینما» به موضوع ســیل و برخورد سلبریتى ها پرداخت که در لا به لاى کمک کردن برخى از 
بازیگران چه با پیام هاى خودشان و چه حضورشان در مناطق سیل زده، فیلمى شگفت آور منتشر شد که یک فرد به ظاهر خوزستانى منتقد 
حضور عراقى ها در منطقه خوزستان بوده است. شاید این فرد این صحبت را از روى تعارف انجام داده یا متوجه یک سرى استراتژى ها 
و مسائل نیست. او توضیح داد: این فیلم را نخستین بار جعفر پناهى روى صفحه اش گذاشت و مهنار افشار آن را تکثیر کرد! جالب است 

که مردم مخالفت خودشان را اعلام کرده اند و در همان صفحه نوشتند، اگر مردم آلمان کمک مى کردند باز مخالفت انجام مى دادید.

خبرآنلاین:  «نیکول کیدمن» هنرپیشه هالیوودى، مى گوید؛  بسیارى حتى دوستان صمیمى اش او را به خاطر اعتقادات مذهبى و پرستش 
پروردگار اذیت مى کنند. کیدمن، هنرپیشه 51 ساله هالیوود مى گوید: اعتقادات مذهبى محکمى دارم و به طور مرتب با دو دخترم «رُز» 10 ساله 
و «مارگارت» هشت ساله به صورت خانوادگى به کلیسا مى رویم و بسیارى از دوستان و آشنایان بیشتر به صورت پیام با طعنه و نوشتن مطالبى ضد 
اعتقادات مذهبى من، مرا مورد آزار و اذیت قرار مى دهند. کیدمن، در این مورد مى گوید: مادربزرگى با اعتقادات شدید کاتولیک دارم و او به من نماز 
و دعا کردن را آموخت و زیر دست او از جنبه مذهبى پرورش یافتم و بر من تأثیر فراوانى گذاشت. او در ادامه مى افزاید: اعتقاداتم را با تحکم و پذیرش 
مطلق به فرزندانم تحمیل نمى کنم و آن ها را به نوعى با تعقل و آزاداندیش بار مى آورم و خودشان کلیسا و مذهب را برگزیده اند. برایم بسیار مهم است 

که قضاوت نکنم. پدرم همیشه مى گوید بردبارى مهم ترین چیز است.
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